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Proces – verbal 
încheiat azi 25.04.2018  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 8 consilieri locali . Lipsesc d-nii Stoica Ion si State 

Gheorghe .   

 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare . 

 Apar in sala de sedinte si domnii Stoica Ion, State Gheorghe 

 Se supune la vot procesul - verbal al sedintei anterioare si se aproba cu unanimitate de 

voturi .     

 D-ul presedinte Mihai Nelu citeste  ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 14/26.06.2017 
referitoare la insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului privat al comunei Icoana 
            2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea inchirierii prin licitatie publica  cu strigare  
a   CLĂDIRII DIN CĂRĂMIDĂ CHIOȘC PÂINE, Vecinatati :  MAGAZIN RAMSES (NR. 
INV. 4)  SI  TEREN CHIOSC PAINE S=42MP, Vecinatati :  MAGAZIN RAMSES (NR. INV. 
8), proprietate privata a comunei Icoana, situate in satul Icoana , strada Principala    
          3 . Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  contului anual de executie a bugetului 
local aferent anului 2017 

4 . Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  contului de executie bugetara pentru 
trimestrul  I al anului 2018 
           5  . Întrebări, interpelări, petiţii . 

Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 
 

 D-ul presedinte citeste pct. 1 de pe ordinea de zi : 

1. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea H.C.L. Icoana nr. 14/26.06.2017 referitoare 
la insusirea inventarului bunurilor care apartin domeniului privat al comunei Icoana 

D-na primar – este vorba de modificarea a doua vecinatati la acest teren de 0,42 ha 
- Cartea funciara este facuta la rapid, vecinii erau gresiti 

      D-ul Perieteanu Gheorghe – cand ati facut investitia, vecinii erau corecti? 
      D-na primar – conform inventarului, da. 

Se supune la vot pct. 1 si se aproba cu 9 voturi pentru si unul impotriva (Perieteanu 
Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 14  . 
 

D-ul  Mihai Nelu - presedinte de sedinta citeste pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea inchirierii prin licitatie publica  cu strigare  

a   CLĂDIRII DIN CĂRĂMIDĂ CHIOȘC PÂINE, Vecinatati :  MAGAZIN RAMSES (NR. 
INV. 4)  SI  TEREN CHIOSC PAINE S=42MP, Vecinatati :  MAGAZIN RAMSES (NR. INV. 
8), proprietate privata a comunei Icoana, situate in satul Icoana , strada Principala    
 D-na primar – am avut la licitatie acest chiosc, nu au fost interesati, nu am gasit pe 
cineva calificat care sa faca frizerie, nu s-a prezentat nimeni 

- avem solicitare pentru comercializare produse alimentare, incercam si asa 
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- asta nu inseamna ca am renuntat la frizerie 
- la Petrol la bloc ne vor da spatiu, poate se va face acolo. 

Supus la vot punctul 2 de pe ordinea de zi, se aproba in unanimitate astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 15 

  
D-ul presedinte Mihai Nelu citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 

            3 . Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  contului anual de executie a bugetului 
local aferent anului 2017 
         D-ul Matei Florin, consilier superior, citeste raportul 

- spune ca nu avem depasiri de cheltuieli 
- la sfarsitul anului 2017 mai aveam cateva plati dar s-au achitat pana in                     

prezent in totalitate 
- veniturile au fost incasate peste 90% 

         D-ul Perieteanu Gheorghe – dna consilier Veisa mi-a pus intrebarea de ce nu votez 
executia 

- In 2016 s-a cerut de catre ordonator 600 milioane pentru pasune, ce s-a 
facut cu ele? 

         D-na primar – s-au facut cartile funciare la izlaz 
          D-ul Perieteanu Gheorghe – la extinderea alimentarii cu apa ati cerut odata 500 milioane 
si a doua oara inca 900 milioane 
          D-ul Matei Florin – s-a dus la o suma foarte mare, noi aveam 500 milioane in buget 

- Am mai cerut inca 400 milioane diferenta, dupa ce am negociat la suma 
de aprox. 900 milioane 

          D-ul Matei Florin ii prezinta D-lui Perieteanu Gheorghe documentele contabile 
referitoare la aceasta investitie 
          D-ul Perieteanu Gheorghe – la parc, d-ul contabil a zis ca in acea suma a fost inclusa si 
proiectarea, insa nu stiu sa fi aprobat Consiliul Local documentatia tehnico-economica pentru 
parc 
         D-na primar – problema ar fi fost daca n-aveam proiect 

- in schimb, la asfaltare avem proiect, dupa cum stiu vechii consilieri, s-a 
asfaltat in 2 sate fara proiect 

Se supune la vot pct.3 de pe ordinea de zi cu 9 voturi pentru si unul impotriva 
(Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 16 

 
         D-ul Mihai Nelu – presedinte de sedinta citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 

4 . Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea  contului de executie bugetara pentru 
trimestrul  I al anului 2018 
         D-ul Matei Florin – ne-am incadrat si aici in credite 

- o problema va fi cu indemnizatia de handicap , Savulet Ion a obtinut o 
suma retroactiv, din iunie nu ne vor mai ajunge banii pentru indemnizatii la 
68.02.57 

          D-ul Perieteanu Gheorghe – consumul de motorina la autoturismele primariei cum este 
fata de anul precedent ? 
          D-ul Matei Florin – este la fel, s-a trecut de pe un an pe altul cu bonuri valorice 
         D-ul Perieteanu Gheorghe – d-ul Mateescu Marcel face naveta cu masina primariei, nu 
este normal 

Se supune la vot pct.4 de pe ordinea de zi, se inregistreaza 9 voturi pentru si unul 
impotriva (Perieteanu Gheorghe), astfel fiind adoptata hotararea nr. 17 
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   D-ul Mihai Nelu – presedinte de sedinta citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 

5  . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-na primar – a fost o comisie in teren sa verifice la alimentarea cu apa, sa incaseze, s-a 
incasat o suma substantiala 

- in urma ivestitiei s-a redus curentul electric, insa tot este o suma 
considerabila 

- In viitor urmeaza sa vedem ce facem cu sistemul de alimentare cu apa, 
suntem somati ori sa facem societate ori gestiune delegata, altfel sunt 
amenzi, nu ne-am hotarat cum o sa facem, nu trebuie sa avem datorii, 
trebuie licenta, o sa vedem ce varianta adoptam sa nu creasca pretul la apa 

D-na Veisa – in urma ploilor stiu toti ce apa a fost in zona primariei 
- se luase o hotarare sa se faca ceva cu un sant pe sus, ar fi bine ca zilele 

astea sa se intervina, s-a retras apa, este uscat 
D-na primar – a fost umed, se va interveni 
D-ul Chirita Nastase – sa nu fie proprietatea cetatenilor 
D-na Veisa Teodora – nu sunt probleme, daca este nevoie facem un tabel si le luam 
acordul, ei au venit cu propunerea 
D-na primar – intentionam sa cumparam un tractor second hand 

- 240 milioane vechi am gasit tractor + remorca basculabila 
- urmeaza sa supunem aprobarii Consiliului Local aceasta achizitie 
- azi am primit o oferta de la o firma de distributie gaze, SF – ul costa 40.000 

lei + TVA, nu avem inca banii, nu stiu care sunt semnalele catre dvs 
privind introducerea gazelor in comuna 

- conducta principala o vor suporta ei, sunt foarte interesati, insa trebuie sa 
avem SF-ul si proiectul 

D-ul Stoica Ion – ar trebui un anunt in comuna 
D-ul Perieteanu Gheorghe – pe cetatean l-ar interesa cat ar trebui sa suporte el pentru 
bransament, de la Principala in casa, eu unul as fi interesat 
D-na primar – puntea de la dna. Stefanescu am facut-o functionala 

- la Ursoaia este cazuta de tot puntea, o vom repara cand vom avea bani cu o 
firma 

- nu mai avem cu cine sa facem treaba cu cei de la ajutorul social, va rog sa 
le spuneti cetatenilor sa-si tunda iarba la poarta, noi cel mult la casele 
parasite putem interveni 

- cu dispensarul avem acordul de la Petrom sa-l mutam in cladirea lor pe 
perioada reabilitarii 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 
 

    
 
 
         Preşedinte ,                         Întocmit , 

           Mihai Nelu                 Nicolăiţă  Viorel 


